
Protokół nr 22/22 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

i Komisji Rewizyjnej w dniu 28 grudnia 2022 r. 

 

Wspólne posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej 

rozpoczęto o godz. 10:00 a zakończono o godz. 10:20. Komisje obradowały w sali 

konferencyjnej w budynku Urzędu Gminy.  

Na posiedzeniu obecnych było 4 członków Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

(lista obecności Zał. Nr 1), 4 członków Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych (lista 

obecności Zał. Nr 1), 4 członków Komisji Rewizyjnej (lista obecności Zał. Nr 1), 3 członków 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (lista obecności Zał. Nr 1), Skarbnik Gminy – Gabriela 

Mioduszewska. 

Ad. 1)   

Otwarcia wspólnego posiedzenia Komisji  dokonała Przewodnicząca Komisji Oświaty Pani 

Jolanta Konopka, która przedstawiła porządek posiedzenia komisji: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.  Przyjęcie protokołu z dwudziestego pierwszego posiedzenia Komisji z dnia 26 

października 2022 r. 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

    a/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaki Kościelne na lata 2022-2029, 

    b/ zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

    c/ zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Kołaki Kościelne, 

    d/ ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców, 

    e/ uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaki Kościelne na lata 2023-

2029: 

    f/ uchwalenia budżetu gminy Kołaki Kościelne na 2023 rok, 

    h/ planu pracy Rady Gminy Kołaki Kościelne na 2023 rok. 

5. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2023 rok. 

6.  Sprawy różne. 

7.  Zamknięcie posiedzenia (Zał. Nr 2). 

Skarbnik Gminy w imieniu Wójta poprosiła o wprowadzenie do porządku zmian 

polegających na wykreśleniu z porządku posiedzenia pkt 4e i pkt 4f. Wiąże się to z tym, że 

zmieniły się inwestycje, bo niektóre inwestycje nie zostały zakończone więc ten budżet, który 

opracowałam w listopadzie nie ma racji bytu w tej chwili, bo w styczniu byłby na nowo 

uchwalany i nie ma sensu go uchwalać i uchwalimy go w styczniu już po poprawkach, 

głównie chodzi o inwestycje, które nie zostały wykonane a które muszą być dodane do 

budżetu w 2023 r. One w tej chwili znalazły się w WPF, w przedsięwzięciach, dlatego jakby 

już dwa lata zahaczają i muszą się znaleźć w przedsięwzięciach, a w 2023 jeszcze muszą się 

znaleźć również w budżecie. 

Innych uwag nie było, więc Przewodnicząca KO  poprosiła o przyjęcie  porządku posiedzenia 

po zaproponowanych zmianach przez poszczególne komisje poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 



Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że porządek posiedzenia po zmianach został przyjęty  

jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 4 głosy  

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek posiedzenia po zmianach został przyjęty  

jednogłośnie. 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek posiedzenia po zmianach został przyjęty  

jednogłośnie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że porządek posiedzenia po wprowadzonych zmianach 

został przyjęty  jednogłośnie. 

Porządek posiedzenia komisji po wprowadzonych zmianach: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.  Przyjęcie protokołu z dwudziestego pierwszego posiedzenia Komisji z dnia 26 

października 2022 r. 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

    a/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaki Kościelne na lata 2022-2029, 

    b/ zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

    c/ zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Kołaki Kościelne, 

    d/ ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców, 

    e/ planu pracy Rady Gminy Kołaki Kościelne na 2023 rok. 

5. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2023 rok. 

6.  Sprawy różne. 

7.  Zamknięcie posiedzenia (Zał. Nr 3). 

Ad. 3) Protokoły z dwudziestego pierwszego posiedzenia Komisji Finansów, Komisji 

Oświaty i Komisji Skarg i Wniosków oraz z dwudziestego czwartego posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej w dniu 26 października 2022 r. zostały przyjęte  jednogłośnie przez poszczególne 

komisje. 

Ad. 4a) 

W tym punkcie Skarbnik Gminy omówiła proponowane zmiany w WPF. Tu zostały 

dostosowane do zmian w budżecie i również zastosowałam przedsięwzięciach, gdzie dodane 

są inwestycje te, które nie zostały zakończone a miały być zakończone w 2022 roku. Aneksy 

tych inwestycji zostały podpisane do 31 maja 2023 roku, czyli ulica Krzywa, Podleśna, 

Jałbrzykowskiego i Gunie Ostrów, jak również wodociąg. Wodociąg na ul. Wyszyńskiego na 

pierwszą połowę 2023 roku. Zmiana budżetu na 2023 rok będzie się wiązała z prowadzeniem 

tych inwestycji. 

Członkowie komisji nie wnieśli innych uwag do zaproponowanych zmian w WPF, więc 

poszczególne komisje wyraziły opinie poprzez głosowanie: 



Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt zmian w WPF uzyskał pozytywną opinię 

(Zał. Nr 4). 

Komisja Finansów: 

- za – 4 głosy  

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt zmian w WPF uzyskał pozytywną opinię (Zał. 

Nr 4). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt zmian w WPF uzyskał pozytywną opinię (Zał. 

Nr 4). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt zmian w WPF uzyskał pozytywną opinię 

(Zał. Nr 4). 

Ad. 4b)  

W tym punkcie Skarbnik Gminy omówiła proponowane zmiany w budżecie gminy. 

Wyjaśniła, że dziś otrzymaliście zmianę do projektu, ale niestety nie da się tego ustalić, bo nie 

mamy zapasów środków takich, żeby ten plan ustalić z jakimś tam zapasem. Głównie 

odnośnie inwestycji, które zostaną w tym roku niezrealizowane, a nie chcę blokować środków 

na planach, bo przy zawyżaniu planów, to przy sprawozdaniu za 2022 rok trzeba się 

tłumaczyć, dlaczego jest takie zwiększenie planu niewykorzystanego. Następnie Skarbnik 

Gminy omówiła poszczególne zmiany zgodnie z objaśnieniami do zmian. 

Członkowie komisji nie wnieśli innych uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy, 

więc poszczególne komisje wyraziły opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt zmian w budżecie gminy uzyskał pozytywną 

opinię (Zał. Nr 5). 

Komisja Finansów: 

- za – 4 głosy  

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt zmian w budżecie gminy uzyskał pozytywną 

opinię (Zał. Nr 5). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 



Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt zmian w budżecie gminy uzyskał pozytywną 

opinię (Zał. Nr 5). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt zmian w budżecie gminy uzyskał pozytywną 

opinię (Zał. Nr 5). 

Ad. 4c)  

W tym punkcie projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Kołaki Kościelne omówiła Hanna 

Dąbrowska inspektor UG. Wyjaśniła, że zmiana ustawy Karta Nauczyciela wprowadziła 

obowiązek zmiany w regulaminie wynagradzania nauczycieli poprzez wprowadzenia funkcji 

mentora dla nauczycieli rozpoczynających odbywanie przygotowania do zawodu nauczyciela, 

dotychczas był to opiekun stażu oraz określenia dla niego dodatku funkcyjnego. Ponadto 

proponuje się podwyższenie wysokości pozostałych dodatków funkcyjnych z tytułu realizacji 

dodatkowych zadań i zajęć w następującej wysokości: dla nauczyciela sprawującego funkcję 

wychowawcy klasy/oddziału przedszkolnego 400 zł, do obecnej chwili było 300 zł, za 

sprawowanie funkcji mentora lub opiekuna stażu 150 zł, do chwili 50 zł, za sprawowanie 

funkcji doradcy metodycznego lub nauczyciela konsultanta 150 zł, obecnie 50 zł. Proponuje 

się też, aby ta uchwała obowiązywała od drugiego półrocza, czyli od 1 lutego 2023 roku. 

Projekt tych zmian został uzgodniony ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 

Członkowie komisji nie mieli uwag. Poszczególne komisje wyraziły swoje opinie poprzez 

głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Kołaki 

Kościelne uzyskała pozytywną opinię (Zał. Nr 6). 

Komisja Finansów: 

- za – 4 głosy  

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Kołaki 

Kościelne uzyskała pozytywną opinię (Zał. Nr 6). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Kołaki 

Kościelne uzyskała pozytywną opinię (Zał. Nr 6). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 



Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Kołaki 

Kościelne uzyskała pozytywną opinię (Zał. Nr 6). 

Ad. 4d) 

W tym punkcie projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i 

uczniów oraz rodziców omówiła Hanna Dąbrowska inspektor UG. Wyjaśniła, że i tutaj został 

zmieniony art. 39a ust. 3 ustawy Prawo oświatowe, który zobowiązuje Radę Gminy do 

określenia w drodze uchwały stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców do 

przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy wychowania 

przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego, szkoły podstawowej albo szkoły 

ponadpodstawowej. Ustalone kwoty nie mogą być niższe niż określone w przepisach 

wydanych na podstawie ustawy o transporcie drogowym. Stawki za 1 km, będzie teraz 

liczona stawka nie z ceny benzyny, tylko stawka za 1 km. I tak dla pojazdu o pojemności 

skokowej silnika do 900 cm
3
  wynosi 0,5214 zł i powyżej 900 cm

3
 – 0,5358 zł. Stawki te 

mają zastosowanie od dnia 27 października 2022 r. czyli od chwili wejścia ustawy w życie. 

Członkowie komisji nie mieli uwag. Poszczególne komisje wyraziły swoje opinie poprzez 

głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów oraz rodziców uzyskał pozytywną opinię (Zał. Nr 7). 

Komisja Finansów: 

- za – 4 głosy  

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów oraz rodziców uzyskał pozytywną opinię (Zał. Nr 7). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów oraz rodziców uzyskał pozytywną opinię (Zał. Nr 7). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów oraz rodziców uzyskał pozytywną opinię (Zał. Nr 7). 

Ad. 4e) 

W tym punkcie projekt planu pracy Rady Gminy przedstawiła Przewodnicząca Rady Pani 

Anna Kulesza. 



Członkowie komisji nie mieli uwag. Poszczególne komisje wyraziły swoje opinie poprzez 

głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy 

uzyskał pozytywną opinię (Zał. Nr 8). 

Komisja Finansów: 

- za – 4 głosy  

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy 

uzyskał pozytywną opinię (Zał. Nr 8). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy 

uzyskał pozytywną opinię (Zał. Nr 8). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy 

uzyskał pozytywną opinię (Zał. Nr 8). 

Ad. 5) 

W tym punkcie poszczególne komisje opracowały swoje plany pracy na 2023 rok. Które 

postanowiły przedłożyć na najbliższej sesji Rady Gminy do zatwierdzenia. 

Ad. 6) 

W sprawach różnych nie poruszano innych spraw. 

Ad. 7) 

Przewodniczący poszczególnych komisji zamknęli posiedzenia swoich komisji. 

 

        Protokołowała 

 

     Hanna Dąbrowska 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów                     Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury   i Rozwoju Gospodarczego                                        i Spraw Społecznych 

                                                                                         

 

      Mariusz Konarzewski                                                                 Jolanta Konopka    

                      

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej              Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

                                                                                                              i Petycji                                                                      

               Leszek Gosk                                                         

Emilia Wiśniewska 


